
 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde 31/1-2022 
 
Dagsorden: 

 

1. Kommende generalforsamling 

2. Regnskab for 2021 og budget for 2022 
3. Aftale med gartner 

4. Træer ind mod Hannelundsvej 8 

5. Haveplan 

6. Vinduesprojekt 

----------oOo---------- 

 

Til stede var formanden, Jens Pontoppidan, Per Møller, samt 

bestyrelsessuppleant Anders Due. Mette Villingshøj og Erik 

Andersen var fraværende pga. Corona. 

 

Ad 1: 

Generalforsamlingen blev fastlagt til torsdag den 17. marts kl. 

18.30 på ”Bistro 22”. 

 
Ad 2: 

Kassereren Per Møller gennemgik regnskabet for 2021 og 

budgettet for 2022. Der var en drøftelse heraf, herunder 

niveauet for kontingent og bidrag til vejfond. 

Regnskab og budget vil blive lagt på hjemmesiden, og 

fremlagt på den kommende generalforsamling. 

 

Ad 3: 

Vores gartner, Jesper Frenk Petersen, var kommet med oplæg 

til ny aftale, som indebar en væsentlig udgiftsstigning. 

Bestyrelsen havde accepteret dette som en étårig aftale, 

under forudsætning af, at nogle opgaver, der ellers ville være 

ekstraarbejde, blev inkluderet i den faste aftale.  



 

 

Ad 4: 

Bestyrelsen arbejder på at få en aftale med Jesper om 

fældning af 6 træer, der er til gene for beboerne i 

Hannelundsvej 8, og også til gene for enkelte beboere i vores 

grundejerforening. 

Ejeren af Hannelundsvej 8 har indvilget i at betale 2/3 af 

udgiften. 

 
Ad 5: 

Bestyrelsen arbejder på en mere langsigtet plan for 

vedligeholdelse. Forventes at være klar til general-

forsamlingen. 

 

Ad 6: 

Vindueskomitéen, bestående af Johannes Mejer, Claus 

Michelsen og Erik Andersen, havde sendt en forespørgsel til 

Hørsholm Kommune, og bedt om Kommunens stillingtagen til 

om kommunen kunne acceptere en ændring af vinduernes 

profil, alternativt om kommunen kunne give dispensation fra 

de nye energikrav til vinduer. 

Med lidt held kan vi have et svar inden generalforsamlingen. 

 
Mødet afsluttedes. 

 

Referent: Per Møller 
 
 

 

 


